

函 號：US22-035-DME

日 期：2022年11月10日

受文者：各總會、聯絡處、聯總直屬教會。

副 本：聯總負責人、聯總辦事處。

哈利路亞 奉主耶穌聖名 發函

### 主旨：發行中文《福音會訊》全球電子報

- 一、根據聯總媒體宣道部工作計畫辦理。
- 二、聯總將於2023年1月開始發行中文《福音會訊》全球電子報。
- 三、《福音會訊》的發行目的，是要使福音觸及全球中文人口的未得之地。也就是透過E-Mail，每月寄送一封內容簡明的電子信，給全球使用中文的慕道朋友們。每期《福音會訊》的內容包括：(1) 一則真理見證短片、(2) 一節聖經經文、(3) 一段主題特寫。慕道者亦可透過《福音會訊》的指引，搜尋地方教會、來信詢問信仰問題，或連結至本會各項資源。
- 四、請向信徒公佈此推廣網站：<https://tjc.org/zh/news/promo>，以便大家一起來透過各種方式大力推廣《福音會訊》。信徒本身亦可訂閱，為自己裝備。另一方面，更可分享給家人朋友，隨時透過各種電子媒介，播撒福音的種子。
- 五、請大家為此項聖工代禱，祈求神打開救恩之門。願主耶穌的恩惠常常與您們同在！

順 頌

以 馬 內 利

總 負 責

趙明洋

Ref: US22-035-DME  
Date: November 10, 2022  
To: All GAs, CBs, and IA-directed Churches  
C.C: IA EXCO, IA Office

## Re: Launch of Chinese Gospel eNewsletter

Dear Brethren,

Hallelujah! Greetings to you in the name of our Lord Jesus Christ!

1. This letter is to execute in accordance with the work plan of the IA Department of Media Evangelism.
2. IA will begin to publish a monthly Chinese Gospel eNewsletter starting in January 2023.
3. The purpose of the Gospel eNewsletter is to bring the gospel to the Chinese-speaking populations around the world that we have yet to reach. It's a concise, monthly eNewsletter that will be sent out via email to all of the subscribing truthseekers and friends. The content of the eNewsletter includes: (1) one short gospel/testimony video, (2) one Bible passage, (3) one thematic article. Subscribers can also search for church locations, ask questions regarding faith, or link to the various resources of the church via the eNewsletter.
4. Please announce the eNewsletter promotional website to all members: <https://tjc.org/zh/news/promo>, so that everyone can utilize various channels to actively share and promote the eNewsletter. Members can also subscribe as a way to equip themselves in addition to sharing with family and friends so as to sow the seeds of the gospel through all types of media.
5. Let us pray for this holy work and ask God to open the door of salvation. May the grace of our Lord Jesus Christ be with you always!

Emmanuel,

Yours in Christ,



**Ming Yang Chao**  
Chairman